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1. Ontvangen verzoeken en reacties 

Via het mailadres kinderburgemeester@wierden.nl heeft Milan enkele verzoeken ontvangen, 
maar kon het verzoek om jurylid te zijn voor de voorleeswedstrijd van basisschool het Laar 
niet aannemen vanwege schoolverplichtingen. Wel neemt hij deel aan de Sinterklaasvlog en 
opent hij het Pietenhuis op 17 november. Hij probeert de enquête over de verkiezingen van 
het Nederlands Genootschap van kinderburgemeesters in te vullen. In de laatste vraag van de 
enquête wordt gevraagd of Milan de minister zou willen spreken over de verkiezingen. Best 
spannend als je daarvoor misschien in aanmerking komt. 

Er zijn nog geen reacties ontvangen via het mailadres van de kinderraad. 

 

2. Welke reacties hebben de kinderraadsleden zelf gehad van kinderen uit de gemeente? 
Er zijn nog geen reacties ontvangen door de kinderraadsleden. 

 

3. Verzoek van de gemeente over duurzaamheid 
Tijdens een inspirerende update van een duurzaamheidsdeskundige kregen de kinderraadsleden 
inzichten in het onderwerp duurzaamheid. Ze leerden over de ecologische voetafdruk. En dat die 
wel 3x zo hoog is als eigenlijk goed is voor de aarde. Dat betekent dat als we te veel gebruiken 
van de natuurlijke dingen op de aarde, zoals water, bomen en schone lucht de aarde niet meer zo 
werkt zoals het hoort. Dit is slecht voor planten, dieren en mensen. Daarom is het belangrijk dat 
we voorzichtig zijn en minder van de natuur gebruiken, zodat we de aarde gezond houden voor de 
toekomst. Samen hebben ze ook enkele voorbeelden van duurzaam leven bedacht. Ook weten 
welke dat zijn, klik dan op deze link.   
 
Ook leerden ze over de milieudoelen van de gemeente Wierden. Dit wekte wel nieuwsgierigheid 
op. De centrale vraag die de kinderraadsleden bezighield: welke energiebron is effectiever, 
zonnepaneelvelden of windmolens? Beide zijn niet zo mooi en een groot nadeel is de 
slagschaduw, wisten ze. Eén van de kinderraadsleden vroeg of je onder windmolens ook nog 
schapen en koeien mocht laten lopen. Het antwoord daarop was ja. Dit zette de kinderraadsleden 
wel aan het denken, waarom er in Wierden dan wel zonnepaneelvelden zijn, maar nog geen 
windmolens.  
Wil je net als de kinderraadsleden ook meer weten over de milieudoelen van de gemeente en 
klimaat en klimaatverandering kijk dan naar deze filmpjes: 
https://www.youtube.com/watch?v=dvN53e3BUS4 
https://www.wierden.nl/gemeente-wierden-gaat-voor-duurzaam 
 
Na nog veel meer vragen die de kinderraadsleden stelden, krijgen de kinderraadsleden zelf de 
vraag wat zij als kinderraad zouden kunnen doen om de gemeente te helpen met het 
duurzaamheidsvraagstuk. Ze besluiten het dilemma windmolen of zonnepaneelvelden voor te 
leggen aan de schoolkinderen in Wierden en misschien in een brief aan de leerkrachten te vragen 

https://www.wierden.nl/tips-van-de-kinderraad-ecologische-voetafdruk-verkleinen
https://www.youtube.com/watch?v=dvN53e3BUS4
https://www.wierden.nl/gemeente-wierden-gaat-voor-duurzaam


of zij met de kinderen ook in gesprek willen gaan over wat de kinderen zelf kunnen doen om 
duurzamer te leven.  
 
Verder gaan de kinderraadsleden in op het aanbod om mee te gaan op werkbezoek naar het 
duurzame Enexis-huis. Daar krijgen ze inspiratie over allerlei innovatieve technieken.  
 
 

4. Informatie van jongerenwerk de Welle 

Jongerenwerker Christianne Dogan legt uit wat het jongerenwerk in Wierden inhoudt. Het 

jongerenwerk organiseert niet alleen activiteiten, maar biedt ook een luisterend oor aan jongeren 

die dat nodig hebben. Jongerenwerk is daarom te vinden daar waar jongeren zijn, want dan kun je 

samen een gesprek aangaan over leuke dingen, maar ook minder leuke dingen, zoals verdriet of 

eenzaamheid. Nu alles meer geld kost organiseert jongerenwerk voor jongeren en gezinnen die 

het financieel minder goed hebben zomeractiviteiten en een dagje uit met Heppie Tours. 

 

De Welle voert een enquête uit voor jongeren en wil activiteiten uitbreiden naar jongeren van 10 

en 11 jaar. Er wordt besloten om tegelijkertijd met de brief aan de scholen over duurzaamheid ook 

aan de schoolkinderen te vragen wat deze groep nodig heeft.  

 

Christina geeft aan dat ze op de webpagina van de kindergemeenteraad gelezen heeft dat de 

kinderraadsleden een aantal belangrijke onderwerpen hebben uitgekozen om op te pakken. 

Jongerenwerk wil graag samenwerken om bijvoorbeeld Wierden schoner te maken. Tot slot vraagt 

Christina de kinderraadsleden contact op te nemen als zij vragen of tips hebben of signalen van 

andere jongeren krijgen.  

 

5. Uitwerking eigen ingebrachte thema’s  

De kindergemeenteraad heeft 2x een bedrag van € 2.500 te besteden aan thema’s die zij 
belangrijk vinden. Ze discussiëren over hun belangrijkste thema's en besluiten dat 
verkeersveiligheid op dit moment prioriteit heeft. Ze willen een expert uitnodigen om mee te 
bespreken welke punten in Wierden nog niet veilig genoeg zijn.  

Voor de volgende vergadering zullen ze individueel een ander belangrijk onderwerp kiezen om 
aan elkaar te presenteren.  

6. Sluiting 
De vergadering wordt afgesloten met de conclusie dat de eerste stappen zijn gezet om de mening 

van andere jongeren op te halen over duurzaamheid en jongerenactiviteiten. Ook zijn afspraken 

gemaakt voor de volgende vergadering. Een mooi resultaat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


